



Die Hard Dangle für 5 Tage Tanzen Die Hard Dangle for 5 days dancing

Klaus Kietzmann

EAASDC Honorary Lifetime Member

There are several fun dangles to be acquired and added to one's club badge achievements.

For dancing five days in a row, a Die Hard Dangle can be bought and worn. As it is not awarded by any organisation (like e.g. the EAASDC) it is not necessary to present a friendship book with five signatures when buying the dangle in the shop. What counts here is truthfulness towards the other dancers if you want to decorate yourself with this dangle.

So the author of the report "Dancing week - a short trip through 5 SD-Clubs" in the Bulletin of June 2019, page 46-48 should be eligible for wearing a Die Hard Dangle.

In addition, I don't know any rule saying it must be five club evenings. A mixture of club evenings, special dances and Jamborees seems possible. The main thing is that you have danced, whether Square or Round Dance or both. Therefore, a SD-club evening on the day you travel to a RD-workshop weekend or a (three-day) Jamboree and one on the way back ought to be valid as well.

Translated by Anna Bassler

Es gibt verschiedene Fun Dangle, die man sich nach verschiedenen Leistungen ans Klubbadge hängen kann.

Für 5 Tage Tanzen hintereinander kann man sich danach das Die Hard Dangle kaufen und anhängen. Da es von keiner Organisation (wie der EAASDC) verliehen wird, muss man beim Kauf im Shop auch kein Friendship Book mit fünf Unterschriften nachweisen. Hier gilt Ehrlichkeit gegenüber anderen Tänzern, wenn man sich mit diesem Dangle schmücken möchte.

Also dürfte sich der Autor des Reports „Tanzwoche – ein kleiner Trip durch 5 SD-Clubs“ im Bulletin Juni 2019 S. 46-48 einen Die Hard Dangle anhängen.

Ich kenne auch keine Regularien, wonach es fünf Klubabende sein müssen. Auch eine Mischung aus Klubabenden, Special Dances und Jamborees scheint möglich. Hauptsache ist, man hat getanzt, wobei es auch egal ist, ob Square oder Round Dance oder eine Mischung aus beiden. Denkbar erscheint also jeweils ein SD-Klubabend auf der An- und Abreise zu einem RD-Workshop-Wochenende oder einem (dreitägigen) Jamboree.